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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Carl-Oskar Bohlin (M)

2024/25:432 Omsättningslager för elnätsstolpar i trä

Uppbyggnaden av ett starkt totalförsvar pågår runt om i Sverige och är något 
som är en viktig fråga, som Försvarsberedningen understryker. Prioriterade 
beredskapssektorer är bland annat elektroniska kommunikationer.

Regeringen uttrycker att Sveriges ekonomiska försvar behöver stärkas 
ytterligare och pekar där bland annat på uthållighet och lagerhållning. 
Regeringen menar också att man har för avsikt att tydliggöra statens och 
statliga myndigheters ansvar inom försörjning av kritiska varor och tjänster för 
totalförsvarets behov.

Tidigare har Sverige haft ett system där samhällsviktiga företag har benämnts 
som K-företag. En av de branscher som tidigare hade K-företag är 
producenterna av våra elnätsstolpar i trä.

I dag finns bara en ensam aktör som förväntas lagerhålla stolpar i 
beredskapssyfte. Elnätet är ofta det första som attackeras i krig, och 
elnätsstolpar är särskilt utsatta i kraftig storm. Detta såg vi inte minst under 
stormen Gudrun, där uppemot 20 000 stolpar behövdes på ett par veckor. I dag 
finns inget garanterat lager av elnätsstolpar i trä i Sverige.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Carl-Oskar Bohlin:

 

Avser statsrådet att verka för att ett omsättnings- och beredskapslager för 
elnätsstolpar i trä införs?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-13
Besvaras senast
2024-11-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


